
MELDAL KOMMUNE 
Møteprotokoll 
 
 

Kommunestyret 
 
 
Møtested: Kommunestyresalen 
Møtetid: 03.05.2017 Kl. 12:00 - 13:45 
 
Innkalling med sakliste ble sendt medlemmene 27.04.2017. 
Møte med sakliste er kunngjort på kommunens nettsider. 
 
Følgende representanter møtte: Parti 
Bergsrønning, Ellen Haugen Ap 
Dombu, Sivert Ap 
Garberg, Harald Ap 
Halsetrønning, Marit Ap 
Hilstad, Are Ap 
Ingstad, Linda Ysland Ap 
Kirkholt, Lars Ap 
Mehlum, Vibeke Ap 
Svartbekk, Odd Arild Ap 
Waalen, Ragnar Ap 
Ringli, Helge Frp 
Elshaug, Stein H 
Løvseth, Rolf Krf/V 
Bjørkøy, Ola SP 
Kalstad, Stig SP 
Lund, Bjarne SP 
Muan, Olaug SP 
Myrmæl, Mari Storm  SP 
 
Følgende representanter med forfall: Parti Erstattet av Parti 
Bergeng, Ingar Skogstad B Romundstad, Anders B 

 
 
Merknader til protokollen 
 
 
Underskrifter: 
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Saksliste 
 
 

Sak nr. Sakstittel Arkivsak nr Gradering 

017/17 Igangsetting av forprosjekt Kulturscene lagt til 
Idrettsbygget på Løkken 

15/373  
 

018/17 Retningslinjer for Meldal kulturskole 10/1439  
 

019/17 Tilstandsrapport grunnskole 2016 16/1743  
 

020/17 Stortingsvalg og sametingsvalg 2017 16/741  
 

021/17 Meldalshallen AS - representanter til styret 06/11  
 

022/17 Etablering av nytt revisjonsselskap 10/823  
 

023/17 Sammenslåing av Kontrollutvalgssekretariat - 
Kontrollutvalgssekretariat Midt-Norge IKS 
(Konsek) og Komsek Trøndelag IKS (Komsek) 

14/448  
 

024/17 Felles innsats mot svart økonomi og 
arbeidslivskrimininalitet 

17/646  
 

025/17 Skatteoppkreverens årsrapport 2016 16/263  
 

026/17 Styringsmodell SiO og organisering av legevakt 
og KAD-senger 

17/776  
 

027/17 SiO - Årsrapport og regnskap 2016 14/540  
 

028/17 Refererte skriv 17/794  
 

 
 

Møtet startet med behandling av interpellasjonen fra Harald Garberg – Sentrumsutvikling gir 

positive turistopplevelser. Interpellasjonen var omdelt med saksdokumentene, og 

ordførerens tilsvar ble gitt i møtet. 

 

 

  



Side 3 
 

017/17: Igangsetting av forprosjekt Kulturscene lagt til Idrettsbygget på 
Løkken 

 
·  

 

Kommunestyret 03.05.2017: 
 
KS- 017/17 Vedtak: 
Rådmannen bes igangsette et forprosjekt knyttet til oppussing av lille sal i Idrettsbygget. Den 
kommunale andelen av prosjektet bør ikke overstige kr. 5 000 000,-. 
 
Forprosjektet må fokusere på følgende elementer:  
* Oppgradering av lille sal så den blir bedre tilrettelagt for sceneaktivitet og musikk, men 
innenfor eksisterende areal. En slik løsning forutsetter at rommet dedikeres sceneaktivitet 
og musikk og vil dermed ikke lenger kunne brukes til idrettsformål. 
* Publikumsløsning i amfi  
* Lagermuligheter nært scene  
* Behov for akustisk tilrettelegging  
* Mulighet for å bruke lokalet til kinovisning  
* En kort statusrapport for hele Idrettsbyggets tekniske tilstand.  
* Videreføring av dialogen med aktuelle kulturaktører.  
* Kartlegging av om en slik oppdatering vil kunne medføre økte kostnader for dagens 
brukere av bygget.  
* En oversikt over Orkla Industrimuseum sine planer om nytt bygg, og hvordan en 
kulturscene lagt til idrettsbygget og Orkla Industrimuseum sine planer kan komplementere 
hverandre. 
*Forprosjektet må legge fram et kostnadsoverslag/og finansieringsplan 

 

 
Behandling: 
Forslag fra Senterpartiet: 

Rådmannen bes igangsette et forprosjekt knyttet til oppussing av Idrettsbygget.   
Forprosjektet må fokusere på to alternativer. Hvert av alternativene bør ikke ha en  
kostnadsramme over kr 5 000 000. 
 
Alternativ 1: Oppussing av store sal.  
Et slikt forprosjekt må foksere på følgende elementer: 

· En oppdatering av store sal så den blir bedre tilrettelagt for sceneaktivitet og  
musikk, men slik at den fortsatt skal kunne brukes til idrettsformål. En slik 
oppdatering bør, dersom mulig, inkludere en publikumsløsning i amfi. 

· Mulighet for å øke scenearealet 
· Lagermuligheter nært scene 
· Behov for akustisk tilrettelegging 
· Mulighet for å bruke lokalet til kinovisning 
· Kostnader ved en slik oppussing/ombygging 
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Alternativ 2: Oppussing av lille sal 
Et slikt forprosjekt må foksere på følgende elementer: 

· En oppdatering av lille sal så den blir bedre tilrettelagt for sceneaktivitet og 
musikk  

men innenfor eksisterende areal. En slik løsning forutsetter at rommet dedikeres  
sceneaktivitet og musikk og vil dermed ikke lenger kunne brukes til idrettsformål. 

· Mulighet for et større sceneareal enn dagens sceneareal i store sal 
· Publikumsløsning i amfi 
· Lagermuligheter nært scene 
· Behov for akustisk tilrettelegging 
· Mulighet for å bruke lokalet til kinovisning 
· Kostnader ved en slik ombygging 

 
Begge alternativer må i tillegg fokusere på følgende elementer: 

· En statusrapport for hele Idrettsbyggets tekniske tilstand. 
· En videreføring av dialogen med aktuelle kulturaktører. 
· En kartlegging av om en slik oppdatering vil kunne medføre økte kostnader for  

dagens brukere av bygget. 
· En oversikt over Orkla Industrimuseum sine planer om nytt bygg, og hvordan en  

kulturscene lagt til idrettsbygget og Orkla Industrimuseum sine planer kan  
komplementere hverandre. 

· En kartlegging av hva en slik oppdatering vil få å si for resten av kulturbyggene i 
kommunen. Både kommunale og private. Hvilke følger får det for 
investering/vedlikehold av egne bygg og hvilke følger får det for driftstilskudd til 
private bygg? 

 
Forslag fra Arbeiderpartiet: 
 
Endring av 2. setning. 
Den kommunale andelen av prosjektet bør ikke overstige kr. 5 000 000,-. 
 
Nytt kulepunkt 
- Forprosjektet må legge fram et kostnadsoverslag/og finansieringsplan 
 
 
Votering: 
Senterpartiets forslag fikk 7 stemmer 
Hovedutvalget for HOK sitt forslag til vedtak med Arbeiderpartiets forslag fikk 12 stemmer 
og ble vedtatt. 
 
 
 
 
      

Hovedutvalg for Helse, oppvekst og kultur 05.04.2017: 
      
HOK- 015/17 Vedtak: 
Hovedutvalg for Helse, oppvekst og kultur sitt forslag til vedtak: 
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Rådmannen bes igangsette et forprosjekt knyttet til oppussing av lille sal i Idrettsbygget. Den 
endelige kostnadsramma bør ikke være høyere enn om lag kr 5 000 000,-.Forprosjektet må 
fokusere på følgende elementer:  
 
· Oppgradering av lille sal så den blir bedre tilrettelagt for sceneaktivitet og musikk, men 
innenfor eksisterende areal. En slik løsning forutsetter at rommet dedikeres sceneaktivitet 
og musikk og vil dermed ikke lenger kunne brukes til idrettsformål.  
· Publikumsløsning i amfi  
· Lagermuligheter nært scene  
· Behov for akustisk tilrettelegging  
· Mulighet for å bruke lokalet til kinovisning  
· Kostnader ved en slik ombygging  
· En kort statusrapport for hele Idrettsbyggets tekniske tilstand.  
· Videreføring av dialogen med aktuelle kulturaktører.  
· Kartlegging av om en slik oppdatering vil kunne medføre økte kostnader for dagens brukere 
av bygget.  
· En oversikt over Orkla Industrimuseum sine planer om nytt bygg, og hvordan en 
kulturscene lagt til idrettsbygget og Orkla Industrimuseum sine planer kan komplementere 
hverandre. 

 
 
 

018/17: Retningslinjer for Meldal kulturskole 

 
 
 

Kommunestyret 03.05.2017: 
 
KS- 018/17 Vedtak: 
 
1. Søknadsfrist 
Frist for å søke opptak til alle disipliner ved Meldal kulturskole er 1. juni for høstsemesteret 
og 1. desember for vårsemesteret. Det er likevel mulig å søke opptak hele skoleåret. Søkere 
som ikke får plass settes på venteliste. Søknader som settes på venteliste må aktivt 
opprettholdes av søker hvert semester. Søknad om plass i kulturskolen leveres av 
foreldre/foresatte via eget skjema som finnes på kommunens hjemmeside. 
1.2          Opptak 
Opptak skjer etter prioritering på disiplin og søknadsdato. Ved stor pågang kan rektor velge å 
gi søkere til Meldal skolekorps fortrinnsrett dersom det anses nødvendig for å opprettholde 
korpsets besetning. 
 
Melding om opptak sendes skriftlig til hver enkelt elev. Tilbud om opptak som ikke blir 
avslått innen fastsatt frist regnes som bindene avtale for hele semesteret, og det vil bli sendt 
ut krav om brukerbetaling i hht. Punkt 1.4.  
1.3          Utmelding og bekreftelse på opprettholdelse av plass 
Utmelding fra kulturskolen skal skje skriftlig av foreldre/foresatte via utmeldingsfunksjon i 
kulturskolens fagsystem, pr brev eller e-post til kulturskolen ved rektor. Frister for utmelding 
er 1. juni for høstsemesteret og 1. desember for vårsemesteret. For utmeldinger etter 
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fastsatt frist vil det bli avkrevd brukerbetaling i hht punkt 1.4. Er eleven i tvil om han/hun 
ønsker å fortsette kan det søkes skriftlig om en utsettelse av fristen pr brev eller e-post. 
 
Ved slutten av skoleåret blir det bedt om bekreftelse på at plassen opprettholdes (såkalt re-
registrering) neste skoleår. Informasjon om hvordan dette gjøres blir sendt pr e-post til de 
adresser som er oppgitt ved påmelding. Elever som ikke er re-registrert innen fastsatt frist, 
betraktes som utmeldt ved semesterslutt. 
1.4          Brukerbetaling og friplass 
Brukerbetaling og satser for moderasjonsordninger fastsettes av kommunestyret. Det skal 
gis moderasjon når to eller flere søsken går i kulturskolen og når en elev går på to eller flere 
disipliner. 
 
Dersom en elev begynner etter 1. oktober/15. februar beregnes brukerbetaling for den del 
av undervisningen som gjenstår dette semesteret. Dersom en elev avbryter undervisningen i 
et semester, må brukerbetaling betales for hele semesteret.  Fritak for betaling av hele eller 
deler av brukerbetalingen gis dersom langvarig sykdom hindrer eleven fra å møte og etter 
skriftlig søknad vedlagt legeerklæring eller dersom andre vesentlige forhold tilsier det. 
 
Dersom utmeldingsfrist ikke overholdes, vil det påløpe et gebyr på 1/3 av brukerbetaling for 
ett semester. Utmeldinger mottatt fra og med første skoledag i henhold til skoleruten vil 
belastes med brukerbetaling for hele semesteret. 
Familier i vanskelig økonomisk situasjon kan søke om friplass. Det kan søkes om friplass når 
husholdningens samlede alminnelige inntekt ikke overstiger en gitt sum fastsatt av 
kommunestyret og bekreftet med siste års skatteoppgjør og egenerklæring på 
forsørgeransvar. Ingen elever har krav på mer enn én friplass i kulturskolen. Ytterligere 
informasjon om friplass fås ved henvendelse til kulturskolen ved rektor.  
1.5          Samarbeidsutvalg 
Kulturskolens samarbeidsutvalg er et rådgivende, kontaktskapende og samordnende ledd for 
partene i kulturskolen. Samarbeidsutvalget har flg sammensetning: 

· Rektor ved kulturskolen (som også er utvalgets sekretær) 
· Én representant og en vararepresentant valgt blant medlemmene i hovedutvalg for oppvekst, helse 

og omsorg 
· Kommunalsjef og en vararepresentant utnevnt av kommunalsjef 
· To foreldrerepresentanter 

Foreldrerepresentanter velges av et foreldremøte i starten av hvert skoleår. 
1.6           Innhold og organisering 
Meldal kulturskole skal tilby undervisning i tråd med «Rammeplan for kulturskolen, 
Mangfold og fordypning». Fagtilbud avgjøres av kulturskolen ved rektor på bakgrunn av 
tildelte rammer fra kommunestyret.  
Meldal kulturskole skal ha lokale læreplaner for de fag som tilbys. 
1.7          Skoleår og oppmøte 
Meldal kulturskole følger skoleruten for grunnskolen i Meldal kommune. 
Eleven skal møte i rett tid til alle undervisningstimer. Alt fravær skal meldes på forhånd, 
enten direkte til læreren eller til kulturskolens kontor. Elever som uteblir fra undervisning to 
ganger på rad uten å gi melding, og/eller som ikke viser tilstrekkelig interesse, kan utelukkes 
fra videre undervisning neste semester.  
Beskjeder til hjemmet skjer hovedsakelig ved bruk av e-post og sms. Kulturskolen krever 
derfor minst ett gyldig mobilnummer og én gyldig e-postadresse ved påmelding. 
1.8         Ved lærers fravær/vikarordning og avlysning 
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Dersom lærer er fraværende, vil kulturskolen så langt det er mulig skaffe vikar.  Kulturskolen 
forbeholder seg retten til å gjøre endringer i timeplan for å kunne gjennomføre undervisning 
ved lærers fravær.  Kulturskolen forbeholder seg retten til å avlyse inntil 2 leksjoner pr 
semester grunnet lærers fravær. Avlysninger ut over dette vil bli refundert ved utsendelse av 
brukerbetaling for påfølgende semester. 
1.9          Endring av retningslinjene 
Endringer i retningslinjene fremmes og behandles av hovedutvalg for helse, oppvekst og 
kultur før kommunestyret gjør endelig vedtak. 
 
Vedtatt av kommunestyret den 19.11.2015 – Sak 057/15. 
Endret av kommunestyret den 03.05.2017 - Sak 018/17 
Gyldig fra og med 01.08.2017 
 
 
 
Behandling: 
Hovedutvalg for Helse, oppvekst og kultur sitt forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 
 

Hovedutvalg for Helse, oppvekst og kultur 05.04.2017: 
 
      
HOK- 016/17 Vedtak: 
Hovedutvalg for Helse, oppvekst og kultur sitt forslag til vedtak: 

1. Søknadsfrist 
Frist for å søke opptak til alle disipliner ved Meldal kulturskole er 1. juni for høstsemesteret 
og 1. desember for vårsemesteret. Det er likevel mulig å søke opptak hele skoleåret. Søkere 
som ikke får plass settes på venteliste. Søknader som settes på venteliste må aktivt 
opprettholdes av søker hvert semester. Søknad om plass i kulturskolen leveres av 
foreldre/foresatte via eget skjema som finnes på kommunens hjemmeside. 
1.2          Opptak 
Opptak skjer etter prioritering på disiplin og søknadsdato. Ved stor pågang kan rektor velge å 
gi søkere til Meldal skolekorps fortrinnsrett dersom det anses nødvendig for å opprettholde 
korpsets besetning. 
Melding om opptak sendes skriftlig til hver enkelt elev. Tilbud om opptak som ikke blir 
avslått innen fastsatt frist regnes som bindene avtale for hele semesteret, og det vil bli sendt 
ut krav om brukerbetaling i hht. Punkt 1.4.  
1.3          Utmelding og bekreftelse på opprettholdelse av plass 
Utmelding fra kulturskolen skal skje skriftlig av foreldre/foresatte via utmeldingsfunksjon i 
kulturskolens fagsystem, pr brev eller e-post til kulturskolen ved rektor. Frister for utmelding 
er 1. juni for høstsemesteret og 1. desember for vårsemesteret. For utmeldinger etter 
fastsatt frist vil det bli avkrevd brukerbetaling i hht punkt 1.4. Er eleven i tvil om han/hun 
ønsker å fortsette kan det søkes skriftlig om en utsettelse av fristen pr brev eller e-post. 
Ved slutten av skoleåret blir det bedt om bekreftelse på at plassen opprettholdes (såkalt re-
registrering) neste skoleår. Informasjon om hvordan dette gjøres blir sendt pr e-post til de 
adresser som er oppgitt ved påmelding. Elever som ikke er re-registrert innen fastsatt frist, 
betraktes som utmeldt ved semesterslutt. 
1.4          Brukerbetaling og friplass 
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Brukerbetaling og satser for moderasjonsordninger fastsettes av kommunestyret. Det skal 
gis moderasjon når to eller flere søsken går i kulturskolen og når en elev går på to eller flere 
disipliner. 
Dersom en elev begynner etter 1. oktober/15. februar beregnes brukerbetaling for den del 
av undervisningen som gjenstår dette semesteret. Dersom en elev avbryter undervisningen i 
et semester, må brukerbetaling betales for hele semesteret.  Fritak for betaling av hele eller 
deler av brukerbetalingen gis dersom langvarig sykdom hindrer eleven fra å møte og etter 
skriftlig søknad vedlagt legeerklæring eller dersom andre vesentlige forhold tilsier det. 
Dersom utmeldingsfrist ikke overholdes, vil det påløpe et gebyr på 1/3 av brukerbetaling for 
ett semester. Utmeldinger mottatt fra og med første skoledag i henhold til skoleruten vil 
belastes med brukerbetaling for hele semesteret. 
Familier i vanskelig økonomisk situasjon kan søke om friplass. Det kan søkes om friplass når 
husholdningens samlede alminnelige inntekt ikke overstiger en gitt sum fastsatt av 
kommunestyret og bekreftet med siste års skatteoppgjør og egenerklæring på 
forsørgeransvar. Ingen elever har krav på mer enn én friplass i kulturskolen. Ytterligere 
informasjon om friplass fås ved henvendelse til kulturskolen ved rektor.  
1.5          Samarbeidsutvalg 
Kulturskolens samarbeidsutvalg er et rådgivende, kontaktskapende og samordnende ledd for 
partene i kulturskolen. Samarbeidsutvalget har flg sammensetning: 

· Rektor ved kulturskolen (som også er utvalgets sekretær) 
· Én representant og en vararepresentant valgt blant medlemmene i hovedutvalg for oppvekst, helse 

og omsorg 
· Kommunalsjef og en vararepresentant utnevnt av kommunalsjef 
· To foreldrerepresentanter 

Foreldrerepresentanter velges av et foreldremøte i starten av hvert skoleår. 
1.6           Innhold og organisering 
Meldal kulturskole skal tilby undervisning i tråd med «Rammeplan for kulturskolen, 
Mangfold og fordypning». Fagtilbud avgjøres av kulturskolen ved rektor på bakgrunn av 
tildelte rammer fra kommunestyret.  
Meldal kulturskole skal ha lokale læreplaner for de fag som tilbys. 
1.7          Skoleår og oppmøte 
Meldal kulturskole følger skoleruten for grunnskolen i Meldal kommune. 
Eleven skal møte i rett tid til alle undervisningstimer. Alt fravær skal meldes på forhånd, 
enten direkte til læreren eller til kulturskolens kontor. Elever som uteblir fra undervisning to 
ganger på rad uten å gi melding, og/eller som ikke viser tilstrekkelig interesse, kan utelukkes 
fra videre undervisning neste semester.  
Beskjeder til hjemmet skjer hovedsakelig ved bruk av e-post og sms. Kulturskolen krever 
derfor minst ett gyldig mobilnummer og én gyldig e-postadresse ved påmelding. 
1.8          Ved lærers fravær/vikarordning og avlysning 
Dersom lærer er fraværende, vil kulturskolen så langt det er mulig skaffe vikar.  Kulturskolen 
forbeholder seg retten til å gjøre endringer i timeplan for å kunne gjennomføre undervisning 
ved lærers fravær.  Kulturskolen forbeholder seg retten til å avlyse inntil 2 leksjoner pr 
semester grunnet lærers fravær. Avlysninger ut over dette vil bli refundert ved utsendelse av 
brukerbetaling for påfølgende semester. 
1.9          Endring av retningslinjene 
Endringer i retningslinjene fremmes og behandles av hovedutvalg for helse, oppvekst og 
kultur før kommunestyret gjør endelig vedtak. 
Vedtatt av kommunestyret den 19.11.2015 – Sak 057/15. 
Endret av kommunestyret den ../..-2017 
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Gyldig fra og med 01.08.2017 
 
 
 
 

019/17: Tilstandsrapport grunnskole 2016 

 
 
 

Kommunestyret 03.05.2017: 
 
KS- 019/17 Vedtak: 

Med grunnlag i den vedlagte grunnskolerapporten for skoleåret 2016, settes det fokus på 
følgende utviklingsområder i grunnskolen: 

· Videreutvikle arbeidet med skolebasert kompetanseutvikling, og gjennom det 
ivareta arbeidet med 

· Regning i alle fag 
· Vurdering for læring 

· Prioritere videreutdanning i norsk, engelsk og matematikk for å møte nasjonale 
krav om kompetanse på fagområdene. 

· Skolen skal fortsatt vektlegge tidlig innsats og prioritere ressurser på 1.-4. trinn. 
 

 
Behandling: 
Hovedutvalg for Helse, oppvekst og kultur sitt forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

Hovedutvalg for Helse, oppvekst og kultur 05.04.2017: 
      
HOK- 014/17 Vedtak: 

Hovedutvalg for Helse, oppvekst og kultur sitt forslag til vedtak: 
Med grunnlag i den vedlagte grunnskolerapporten for skoleåret 2016, settes det fokus på 
følgende utviklingsområder i grunnskolen: 

· Videreutvikle arbeidet med skolebasert kompetanseutvikling, og gjennom det 
ivareta arbeidet med 

· Regning i alle fag 
· Vurdering for læring 

· Prioritere videreutdanning i norsk, engelsk og matematikk for å møte nasjonale 
krav om kompetanse på fagområdene. 

· Skolen skal fortsatt vektlegge tidlig innsats og prioritere ressurser på 1.-4. trinn. 

 
 

020/17: Stortingsvalg og sametingsvalg 2017 
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Kommunestyret 03.05.2017: 
 
KS- 020/17 Vedtak: 
Ved Stortingsvalget og sametingsvalget 2017 skal det i alle kretser holdes valgting mandag 
11.09.2017 som fastsatt av departementet. 
 
I tillegg avholdes valgting søndag 10.09.2017 ved valglokalene i Grefstad og Løkken krets. 
 
Valgkretser, valglokaler og åpningstider ved valgting i 2017: 
 

Valgkrets Lokale Åpningstider 

Å Fastsettes av leder i 
valgstyret 

Mandag 11.09 kl 12:00 – 20:00 

Grefstad Meldal Samfunnshus Søndag 10.09  kl 16:00 – 20:00 
Mandag 11.09 kl 12:00 - 20:00 

Storås Fastsettes av leder i 
valgstyret 

Mandag 11.09 kl 12:00 – 20:00 

Løkken Idrettsbygget Søndag 10.09  kl 16:00 – 20:00 
Mandag 11.09 kl 12:00 - 20:00 

 
Det avholdes tidligstemmegivning i henhold til valglovens §8.1 pkt. 4  ved Rådhuset i 
perioden 03.07.2017 - 09.08.2017 
 
Det avholdes forhåndsstemmegivning i henhold til valglovens §8.1 pkt.1 i perioden 
10.08.2017 – 08.09.2017 på følgende steder: 
 

· Rådhuset i Meldal (servicekontoret) 
· Meldal folkebibliotek 
· Eventuell forhåndsstemmegivning i de tre tidligere valgkretsene Laksøyan, 

Drogsetmoen og Bjørnli fastsettes av leder i valgstyret 
· Eventuelt samarbeid om forhåndsstemmegivning, også utenfor Meldals grenser, 

med de andre kommunene i fremtidige Orkland kommune fastsettes av leder i 
valgstyret. 

 

Ved rådhuset og folkebiblioteket kan velgerne avgi forhåndsstemme innenfor 
forhåndsstemmestedets ordinære åpningstider i hele forhåndsstemmeperioden. I tillegg vil 
servicekontoret utvide åpningstiden fredag 01.09.2017 og lørdag 02.09.2017 for å legge til 
rette for forhåndsstemming.  Åpningstid fastsettes av leder i valgstyret. 
 
Forhåndsstemming vil også bli foretatt: 
 

· Institusjonsstemmegivning ved Løvbytunet tirsdag 05.09.2017 kl 12:00 – 14:00 
· Institusjonsstemmegivning ved Meldal Helsetun torsdag 07.09.2017 kl 11:00 – 

14:30 
· Ambulerende stemmegiving onsdag 06.09 og torsdag 07.09.2017, tidspunkt etter 

avtale mellom valgsekretær og stemmegiver 
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Kommunestyret delegerer til valgstyret å oppnevne stemmestyrer og andre 
stemmemottakere. 
 
 
 
Behandling: 
Valgstyrets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

Valgstyret 26.04.2017: 
      
VALG- 001/17 Vedtak: 
Valgstyrets forslag til vedtak: 
Ved Stortingsvalget og sametingsvalget 2017 skal det i alle kretser holdes valgting mandag 
11.09.2017 som fastsatt av departementet. 
 
I tillegg avholdes valgting søndag 10.09.2017 ved valglokalene i Grefstad og Løkken krets. 
 
Valgkretser, valglokaler og åpningstider ved valgting i 2017: 
 

Valgkrets Lokale Åpningstider 

Å Fastsettes av leder i 
valgstyret 

Mandag 11.09 kl 12:00 – 20:00 

Grefstad Meldal Samfunnshus Søndag 10.09  kl 16:00 – 20:00 
Mandag 11.09 kl 12:00 - 20:00 

Storås Fastsettes av leder i 
valgstyret 

Mandag 11.09 kl 12:00 – 20:00 

Løkken Idrettsbygget Søndag 10.09  kl 16:00 – 20:00 
Mandag 11.09 kl 12:00 - 20:00 

 
Det avholdes tidligstemmegivning i henhold til valglovens §8.1 pkt. 4  ved Rådhuset i 
perioden 03.07.2017 - 09.08.2017 
 
Det avholdes forhåndsstemmegivning i henhold til valglovens §8.1 pkt.1 i perioden 
10.08.2017 – 08.09.2017 på følgende steder: 
 

· Rådhuset i Meldal (servicekontoret) 
· Meldal folkebibliotek 
· Eventuell forhåndsstemmegivning i de tre tidligere valgkretsene Laksøyan, 

Drogsetmoen og Bjørnli fastsettes av leder i valgstyret 
· Eventuelt samarbeid om forhåndsstemmegivning, også utenfor Meldals grenser, 

med de andre kommunene i fremtidige Orkland kommune fastsettes av leder i 
valgstyret. 
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Ved rådhuset og folkebiblioteket kan velgerne avgi forhåndsstemme innenfor 
forhåndsstemmestedets ordinære åpningstider i hele forhåndsstemmeperioden. I tillegg vil 
servicekontoret utvide åpningstiden fredag 01.09.2017 og lørdag 02.09.2017 for å legge til 
rette for forhåndsstemming.  Åpningstid fastsettes av leder i valgstyret. 
 
Forhåndsstemming vil også bli foretatt: 
 

· Institusjonsstemmegivning ved Løvbytunet tirsdag 05.09.2017 kl 12:00 – 14:00 
· Institusjonsstemmegivning ved Meldal Helsetun torsdag 07.09.2017 kl 11:00 – 

14:30 
· Ambulerende stemmegiving onsdag 06.09 og torsdag 07.09.2017, tidspunkt etter 

avtale mellom valgsekretær og stemmegiver 

 
Kommunestyret delegerer til valgstyret å oppnevne stemmestyrer og andre 
stemmemottakere. 
 
 

 
 

021/17: Meldalshallen AS - representanter til styret 

 
 
 

Kommunestyret 03.05.2017: 
 
KS- 021/17 Vedtak: 
Ordføreren får fullmakt til å fremme kandidater til styremedlemmer i Meldalshallen AS.  
 
 
 
Behandling: 
Formannskapets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

Formannskapet 26.04.2017: 
      
FS- 022/17 Vedtak: 
Formannskapets forslag til vedtak: 
Ordføreren får fullmakt til å fremme kandidater til styremedlemmer i Meldalshallen AS.  
 
 
 

022/17: Etablering av nytt revisjonsselskap 
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Kommunestyret 03.05.2017: 
 
KS- 022/17 Vedtak: 

1. Kommunestyret slutter seg til samvirkeforetaket med navn Revisjon Midt-Norge SA. 
2. Kommunestyret godkjenner utkast til vedtekter. 
3. Som representant og vararepresentant til årsmøtet i Revisjon Midt-Norge SA 

velges:  
Representant Vibeke Mehlum og vararepresentant Are Hilstad 

4. Kommunestyret vedtar at Revisjon Midt-Norge IKS oppløses. 
5. Kommunestyret godkjenner at alle aktiva og passiva i Revisjon Midt-Norge IKS 

overføres til Revisjon Midt-Norge SA. 

 
 
Behandling: 
Formannskapets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

Formannskapet 26.04.2017: 
      
FS- 020/17 Vedtak: 
Formannskapets forslag til vedtak: 

1. Kommunestyret slutter seg til samvirkeforetaket med navn Revisjon Midt-Norge SA. 
2. Kommunestyret godkjenner utkast til vedtekter. 
3. Som representant og vararepresentant til årsmøtet i Revisjon Midt-Norge SA velges:  

Representant Vibeke Mehlum og vararepresentant Are Hilstad 

4. Kommunestyret vedtar at Revisjon Midt-Norge IKS oppløses. 
5. Kommunestyret godkjenner at alle aktiva og passiva i Revisjon Midt-Norge IKS 

overføres til Revisjon Midt-Norge SA. 

 
 
 

023/17: Sammenslåing av Kontrollutvalgssekretariat - 
Kontrollutvalgssekretariat Midt-Norge IKS (Konsek) og Komsek Trøndelag IKS 
(Komsek) 

 
 
 

Kommunestyret 03.05.2017: 
 
KS- 023/17 Vedtak: 
 

1. Kommunestyret slutter seg til forslaget til sammenslåing av 
Kontrollutvalgssekretariat Midt-Norge IKS og Komsek Trøndelag IKS. 

2. Kommunestyret vedtar ny selskapsavtale for Konsek Trøndelag IKS. 
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3. Kommunestyret godkjenner økning av innskuddskapital på kr 7 000,-. Økning i 
innskudd forutsettes dekket ved utbetaling av egenkapital fra 
Kontrollutvalgssekretariat Midt-Norge IKS. 

4. Som kommunens representant i representantskapet for Konsek Trøndelag IKS 
velges Vibeke Mehlum. Som vararepresentant velges Are Hilstad. 

 

 
Behandling: 
Formannskapets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

Formannskapet 26.04.2017: 
      
FS- 021/17 Vedtak: 
Formannskapets forslag til vedtak: 

1. Kommunestyret slutter seg til forslaget til sammenslåing av 
Kontrollutvalgssekretariat Midt-Norge IKS og Komsek Trøndelag IKS. 

2. Kommunestyret vedtar ny selskapsavtale for Konsek Trøndelag IKS. 
3. Kommunestyret godkjenner økning av innskuddskapital på kr 7 000,-. Økning i 

innskudd forutsettes dekket ved utbetaling av egenkapital fra 
Kontrollutvalgssekretariat Midt-Norge IKS. 

4. Som kommunens representant i representantskapet for Konsek Trøndelag IKS 
velges Vibeke Mehlum. Som vararepresentant velges Are Hilstad. 

 

 
 
 

024/17: Felles innsats mot svart økonomi og arbeidslivskrimininalitet 

 
 
 

Kommunestyret 03.05.2017: 
 
KS- 024/17 Vedtak: 
Meldal kommunes innkjøpsarbeid skal innrettes slik at en bidrar i innsatsen mot svart 
økonomi og arbeidslivskriminalitet. Dette gjøres ved at kommunens innkjøpsarbeid legges 
opp etter de 10 strategiske grepene anbefalt av samarbeidet mot svart økonomi, og at disse 
innarbeides i kommunens innkjøpsordninger. Videre må strategiene være sentrale i 
planlegging og gjennomføring av innkjøp/anskaffelser i nye Orkland kommune.  
 
 
 
Behandling: 
Formannskapets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
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Formannskapet 26.04.2017: 
      
FS- 023/17 Vedtak: 
Formannskapets forslag til vedtak: 
Meldal kommunes innkjøpsarbeid skal innrettes slik at en bidrar i innsatsen mot svart 
økonomi og arbeidslivskriminalitet. Dette gjøres ved at kommunens innkjøpsarbeid legges  
opp etter de 10 strategiske grepene anbefalt av samarbeidet mot svart økonomi, og at disse 
innarbeides i kommunens innkjøpsordninger. Videre må strategiene være sentrale i 
planlegging og gjennomføring av innkjøp/anskaffelser i nye Orkland kommune.  
 
 
 
 

025/17: Skatteoppkreverens årsrapport 2016  
 
 
 

Kommunestyret 03.05.2017: 
 
KS- 025/17 Vedtak: 
Skatteoppkreverens rapport tas til orientering 
 
 
Behandling: 

 Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Skatteoppkreverens rapport tas til orientering 
 
 
 
 

026/17: Styringsmodell SiO og organisering av legevakt og KAD-senger 

 
 
 

Kommunestyret 03.05.2017: 
 
KS- 026/17 Vedtak: 
Meldal kommune slutter seg til anbefalinga fra vertskommunenemnda om å endre 
styringsmodell for SiO ved at dagens folkevalgte nemnd utgår og det innføres administrativt 
vertskommunesamarbeid, forutsatt at det i en ny vertskommuneavtale blir enighet om klare 
drøftings- og samhandlingsrutiner mellom vertskommunen og deltakerkommunene. 
Endringene kan gjennomføres fra 01.01.2018, gitt at deltakerkommunene slutter seg til 
dette. Utviklingsoppgaver/nye oppgaver i helsesamarbeidet, som det kan være aktuelt å 
etablere samarbeid om mellom SiO-kommunene, kan tillegges vertskommunesamarbeidet 
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eller utvidet regionråd, men Meldal kommune anbefaler at deltakerkommunene så snart 
som mulig avklarer felles ambisjoner og aktuelle oppgaver/tjenesteområder.  

Meldal kommune stiller seg bak arbeidet med å opprette et samarbeid om felles drift av 
legevakt, akuttmottak, kommunale senger (KAD) og observasjonssenger mellom 
Samhandlingsenheten i Orkdalsregionen (SiO) og St. Olavs hospital, Orkdal. Det forutsettes 
at følgende forhold avklares i ny avtale:  
 
- Økonomiske forutsetninger  

- Ansvarsforhold 

- Prinsipielle avklaringer i forhold til avtaler 

- Kommunenes mulighet til styring og medvirkning 

- Det utarbeides en plan for framdrift og gjennomføring 

 

 
Behandling: 
Forslag til vedtak fra Arbeiderpartiet: 

Meldal kommune slutter seg til anbefalinga fra vertskommunenemnda om å endre 
styringsmodell for SiO ved at dagens folkevalgte nemnd utgår og det innføres administrativt 
vertskommunesamarbeid, forutsatt at det i en ny vertskommuneavtale blir enighet om klare 
drøftings- og samhandlingsrutiner mellom vertskommunen og deltakerkommunene. 
Endringene kan gjennomføres fra 01.01.2018, gitt at deltakerkommunene slutter seg til dette. 
Utviklingsoppgaver/nye oppgaver i helsesamarbeidet, som det kan være aktuelt å etablere 
samarbeid om mellom SiO-kommunene, kan tillegges vertskommunesamarbeidet eller utvidet 
regionråd, men Meldal kommune anbefaler at deltakerkommunene så snart som mulig 
avklarer felles ambisjoner og aktuelle oppgaver/tjenesteområder.  

Meldal kommune stiller seg bak arbeidet med å opprette et samarbeid om felles drift av 
legevakt, akuttmottak, kommunale senger (KAD) og observasjonssenger mellom 
Samhandlingsenheten i Orkdalsregionen (SiO) og St. Olavs hospital, Orkdal. Det forutsettes at 
følgende forhold avklares i ny avtale:  
 
- Økonomiske forutsetninger  

- Ansvarsforhold 

- Prinsipielle avklaringer i forhold til avtaler 

- Kommunenes mulighet til styring og medvirkning 

- Det utarbeides en plan for framdrift og gjennomføring 

 
Votering: 
Vertskommunenemnd SiO sitt forslag til vedtak fikk 0 stemmer. 
Arbeiderpartiets forslag fikk 19 stemmer og ble enstemmig vedtatt. 
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Tilråding i Vertskommunenemnd SiO – 04.04.2017: 
Politisk fellesnemd anbefaler endring av styringsmodell for SiO ved at dagens 
vertskommunesamarbeid med politisk nemd utgår og det innføres administrativt 
vertskommunesamarbeid. 
Det anbefales at endringene gjennomføres fra 1.1.2018, gitt at alle deltakerkommunene 
slutter seg til dette. Utviklingsoppgavene legges direkte inn under utvidet Regionråd. 
 
Politisk fellesnemd anbefaler at det opprettes et samarbeid om felles drift av legevakt, 
akuttmottak, kommunale senger og observasjonssenger mellom Samhandlingsenheten i 
Orkdalsregionen (SiO) og St. Olavs hospital, Orkdal. 
 
Det forutsettes at følgende forhold avklares i ny avtale:  
 

· Økonomiske forutsetninger 
· Ansvarsforhold 
· Prinsipielle avklaringer i forhold til avtaler 
· Kommunenes mulighet til styring og medvirkning 
· Det utarbeides en plan for framdrift og gjennomføring 

 
 

027/17: SiO - Årsrapport og regnskap 2016 

 
 
 

Kommunestyret 03.05.2017: 
 
KS- 027/17 Vedtak: 
Kommunestyret tar årsrapport 2016 til orientering og årsregnskap for 2016 til etterretning.  
 
 
Behandling: 
Vertskommunenemnd SiO sitt forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 
 
Tilråding i Vertskommunenemnd SiO 04.04.17: 
Vertskommunenemnda tar årsrapport 2016 til orientering og årsregnskap for 2016 til 
etterretning.  
 
Vertskommunenemnda anbefaler i plenum at det framlagte årsregnskapet godkjennes i 
deltakerkommunenes kommunestyrer. 
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028/17: Refererte skriv 

 
 

 

Kommunestyret 03.05.2017: 
 
KS- 028/17 Vedtak: 
Referte skriv tatt til orientering 

 
Behandling: 
Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Refererte skriv tas til orientering 
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Meldal kommunestyre 
v/Ordfører 

 

Interpellasjon  

Kommunestyremøte 03.05.16 

 

Sentrumsutvikling gir positive turistopplevelser 
 
I kommuneplanens samfunnsdel er «nærmiljø og stedsutvikling» løftet fram som et av fire 
hovedsatsinger for Meldal kommune. Videre heter det i planen at kommunen skal «utvikle 
lokalsamfunnenes og tettstedenes særpreg i samarbeid med innbyggere, næringsliv og 
frivilligheten». Planen sier også at kommunen skal «utnytte potensialet som ligger i 
kulturbasert næring og reiseliv, med basis i gruve- og industrihistorien, kulturminner, 
lakseturisme og bygdenæringer».  
Selv om kommunen i tida framover kommer til å være travelt opptatt med 
sammenslåingsprosessen, er det viktig å sette vår egen kommuneplan ut i live med konkrete 
tiltak. Nettopp i samarbeid med frivilligheten og næringslivet kan det være enkle tiltak som 
styrker Meldal som reiselivskommune.  
De fire tettstedene i kommunen har ulike utgangspunkt for steds- og sentrumsutvikling. 
Mens kommunen er en betydelig bygg- og grunneier i Meldal sentrum 
(Rådhuset/samfunnshuset, Ansver, Sentrumsbygget, Kraftforsyninga), har kommunen få 
eierforhold i sentrum av de andre tettstedene. Dette var også kommunestyret bevisst da det 
ble viktig å bygge om skolebyggene på Storås og Å til barnehager. Det lå et betydelig 
stedsutviklingselement i det valget. Kommunal tilstedeværelse og engasjement i tettstedene 
bidrar til at innbyggere, næringsaktører og foreninger opprettholder glød og entusiasme.  
Et av særpregene til sentrumsområdet på Løkken er at det er stor tilstrømming av turister 
her, særlig på sommeren. Orkla Industrimuseum hadde i 2016 en flott utvikling i antall 
besøkende, med nærmere 25.000 totalt sett. Særlig gledelig er den store økningen i reisende 
med Thamshavnbanen, som nesten har fordoblet seg fra de rundt 5000 reisende de 
foregående sesongene, til nesten 10.000 reisende i 2016. I turistsesongen er det et stort 
potensiale for mange aktører i hele bygda å vise fram sine produkter, dersom det var lagt til 
rette for det i egne utstillingsarealer eller lignende.  
Det er ikke mangel på frivillig innsats for å øke attraktiviteten til sentrumsområdet og det 
som møter turistene. Både Thamshavnbanens Venner og Bergmannsforum trør til i 
tilknytning til museets anlegg. I skrivende stund foregår det dugnad på perrongen på Løkken 
stasjon, i et samarbeid mellom venneforeninga og museet. Bergmannsdagene gjenoppsto 
for en del år tilbake og er en massiv dugnadsmønstring som skaper liv i Løkken sentrum for 
fastboende og tilreisende.  
For en del år tilbake var kommunen involvert i et sentrumsutviklingsprosjekt på Løkken, i 
samarbeid med grunneiere og byggeiere der. Hvilke avtaler som ble gjort den gangen om 
ansvaret for vedlikehold i området vet vi ikke. Området mellom sentrumsbygget og Løkken 
stasjon framstår for innbyggere og tilreisende som et offentlig område. Derfor vakte det 
reaksjoner da kommunen fjernet sine søppelstamper i området i fjor. Jeg vet at dette er blitt 
drøftet i Hovedutvalg LT i ettertid av dette. Utfordringen for akkurat dette området er at 
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ingen forretninger ser på det som sitt område og ansvar, mens kommunen har bidratt til at 
det er benker m.m der, og vi så i fjor at forsøpling ble et problem. Det er ikke sånn vi ønsker 
at turister skal møte Meldal.  
Området utenfor Løkken stasjon og forbi museet er av- og påstigningsområde for den 
offentlige rutebusstrafikken. Området har sånn sett en offentlig funksjon, men arealet er i 
privat eie. Asfalten i området er dårlig med mange store høl.  
Med utgangspunkt i at reiseliv og turisme er et satsingsområde for Meldal kommune og at 
Løkken sentrum er det området hvor desidert flest turister møter meldalssamfunnet, bør 
kommunen bidra sammen med frivilligheten, næringslivet og grunneierne, til at området 
framstår så attraktivt og trivelig som mulig.  
Jeg ønsker derfor å rette følgende spørsmål til ordføreren:  
Vil ordføreren ta initiativ til et møte mellom kommunen, grunneiere, museet og forretninger 
i Løkken sentrum, for å diskutere utviklingsplaner for området og avklare roller og 
ansvarsforhold, med det mål for øyet at Løkken sentrum skal bli mer attraktivt og 
innbydende som turiststed og handelssted? 
 
Løkken Verk 
26.04.17 
 
 
Harald Garberg – kommunestyremedlem AP 
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Kommunestyret 03.03.17 
Svar på Interpellasjon om sentrumsutvikling.  
 
Ordføreren takker interpellanten for å reise viktige perspektiver, ikke minst om potensialet 
for ytterligere turistutvikling og omdømme som turistdestinasjon. Det er riktig som 
interpellasjonen viser til at Meldal kommune har en ambisiøs samfunnsdel i 
kommuneplanen, med klare mål på blant annet stedsutvikling, næringsutvikling, satsing på 
reiselivet og samarbeid med frivillige i næringsaktører.  
Ordføreren deler gleden over den positive turisttilstrømningen for Orkla Industrimuseum i 
fjorårssesongen. Jeg deler synet på at Løkken Verk har potensiale til å bli et enda større 
turistmål enn det er i dag, ikke minst om en får til større samhandling i regionen, særlig med 
tanke på utviklingen av Orkanger som småby.  
Meldal kommune får heldigvis gode skussmål fra MIST/Orkla Industrimuseum, som påpeker 
at de senere årene har det blitt et tettere samspill mellom museumsorganisasjonen og 
kommunen. Her kan vi blant annet peke på overføring av personellressurs og samarbeidet 
med kommunens bygdemuseum, og ikke minst vedtaket om å delta i spleiselaget om en 
regionhistoriker, som vil få sin arbeidsplass ved museet.  
Jeg vil også understreke viktigheten av at kommunen deltok i opprettelsen av stiftelsen Orkla 
Gjestebolig gjennom kommunestyrets bevilgning til stiftelseskapital, for å sikre videre drift 
der. Videre har kommunen også gitt støtte til SANS AS, for utvikling av ny forretnings- og 
markedsstrategi, nettopp med tanke på at Orkla Gjestebolig skal bli en større 
opplevelsesattraksjon.  
Jeg kan også nevne at kommunen har gitt økonomisk støtte til selskapet Thamsakevitt & Øl, 
som gjennom sin virksomhet også markedsfører den spesielle historien i dalføret, med 
utgangspunkt i 333 år med gruvedrift.    
Alt dette er eksempler på at ambisjonene på reiselivsfeltet følges opp på flere områder der 
kommunen kan bidra. I tillegg kommer at også Næringshagen, som del av kommunens 
virkemiddelapparat, også har tatt en rolle inn mot sentrale reiselivsaktører i dalføret, for å 
bidra til ytterligere utvikling. Temaet videreutvikling av Løkken som turiststed har også vært 
drøftet i møter mellom blant annet næringsforeninga og Løkken Utvikling, der ordfører og 
rådmann har deltatt.  
Så omhandler interpellasjonen først og fremst behovet for sentrumsutvikling, slik at 
tilreisende og turister får positiv opplevelse av stedet, utover de attraksjonene som besøkes. 
Sentrumsutvikling kan omhandle både forskjønningstiltak, drift og vedlikehold av området, 
og aktiviteter og tiltak som øker trivselen. I reguleringsplanen som er under behandling er 
det ikke foreslått større endringer i området mellom sentrumsbygget og Løkken stasjon, da 
det trengs areal for trafikkavvikling og parkering der, og parkområdet som er avsatt antakelig 
ikke bør utvides. Reguleringsplanen er først og fremst utarbeidet for å legge til rette for nytt 
museumsbygg, samt flere sentrumsnære boliger. Dersom museets byggeplaner blir realisert, 
er det også tanker om å få til mer parkanlegg på andre siden av skolegata.  
Problematikken rundt driftsoppgaver så som søppelhåndtering m.v. er tatt opp i 
Hovedutvalg LT som har blitt orientert om de avtaler som har vært inngått, både på Løkken 
og andre steder. Utvalget har løftet en diskusjon om hvilke enkeltområder rundt om på 
tettstedene det er naturlig at kommunen har et ansvar uten å være grunneier. Når det er 
sagt, det er viktig å presisere at kommunen også i dag tar ansvar blant annet i Løkken 
sentrum, også der det ikke er kommunen som er grunneier. Men nettopp i sånne områder er 
det naturlig at kommunen har jevnlig dialog med grunneiere, virksomheter og evt. andre 
interessenter, slik at det er god dialog og felles forståelse av hvordan samspillet skal fungere, 
og hvem som tar ansvar for hva. Slik er det også i våre nabokommuner, der det for visse 
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områder er inngått avtaler mellom kommune, grunneier, sentrumsforening, velforening o.l. 
Også sett i lys av planene om å reise statue av Jan Egil Storholt i Løkken sentrum, er det i 
alles interesse at det er gode avtaler og felles forståelse for hvordan slike områder blir 
ivaretatt og vedlikeholdt. 
Jeg har oppfattet at det etter drøftingene i Hovedutvalg LT er planlagt et møte mellom 
kommune og relevante aktører på Løkken, og vil som ordfører følge opp at dette skjer og at 
politisk nivå blir orientert om konklusjonene som fattes.  
 
Meldal, 03.03.17 
Are Hilstad 
Ordfører 
 
 


